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Van de redactie: 
 
Ondanks de recente ontwikkelingen in de politiek met 
betrekking tot het wel/niet clusteren van de sport op 
het Wilehelmina Sportpak willen we alle reeds 
ingestuurde artikelen van Michel, Wilco aangevuld met 
de artikelen uit de krant en de informatie van de 
Gemeente-website plaatsen zoals ze binnen gekomen 
zijn.  
 
Het geeft een indruk van de energie die vele hebben 
ingezet in en rondom dit moeizame traject. De 
conclusie na het lezen van deze artikelen zal duidelijk 
aangeven dat we er nog lang niet zijn, maar is hopelijk 
een aanknopingspunt voor een verdere aanpak.  
 
Binnen de club zal de komende tijd een strategie 
ontwikkeld moeten worden om te kijken wat onze 
mogelijkheden zijn om er voor DKOD ism. andere 
verenigingen het beste van te maken. 
 
We hopen dat jullie de artikelen met interesse zullen  
lezen. Wellicht heb je daarna ideeën of zie je 
bepaalde mogelijkheden die je onder de aandacht wilt 
brengen van het bestuur. Je kunt hen altijd mailen, de 
adressen staan hier links in de COLOFON. 
 
Groeten, 
 
Wilco Goossens 
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Aanwezig 25 leden. 
Afwezig met kennisgeving: Michiel Hupkes en Ferry 
Roozeboom. 
 
Opening en mededelingen 
Gerard Ledder opent de vergadering en heet de 
aanwezigen welkom. Hij zal wegens afwezigheid van 
Michiel de vergadering voorzitten. Ferry is kortademig, 
en is ter controle naar het ziekenhuis. Dit heeft als 
consequentie dat er geen financiële jaarverslag is en 
deze dus niet op deze vergadering behandeld kunnen 
worden. Hans Jansen stelt voor om de 
ledenvergadering uit te stellen. Het aanwezige bestuur 
voelt niet voor uitstel en wil de andere agendapunten 
behandelen. De financiën zullen naar een volgende 
vergadering verschoven worden. 
 
Notulen ledenvergadering 14 mei 2007 
Het verslag wordt zonder vragen of opmerkingen 
goedgekeurd. 
 
Jaarverslag secretaris. 
Het verslag wordt onder dankzegging aan de 
secretaris goedgekeurd. 
 
Jaarverslag penningmeester. 
Wegens afwezigheid van de penningmeester en het 
ontbreken van het financiële verslag wordt dit naar 
een volgende vergadering doorgeschoven. 
 
Verslag kascommissie. 
De kascommissie heeft geen controle uitgevoerd. De 
commissie is wel door de penningmeester voor de 
kascontrole uitgenodigd, maar doordat zij vooraf geen 
verslag kregen, is er geen controle uitgevoerd. 
 
Verslag Ledenadministratie 
Het ledenaantal is gestegen, maar Joop van Huenen 
maakt zich zorgen om het verloop van leden. De 
problemen met de A1 zijn bij de TC bekend. 
 
Verslag Kantinecommissie 
De omzet is weer gestegen, maar er is wel een tekort 
aan barmedewerkers. De Berk is opgeknapt en heeft 
een nieuw dak gekregen, ook is er een tapinstallatie 
gekomen. 
 
Er is een schotelantenne aangeschaft, zodat er weer 
televisie gekeken kan worden. Er vindt een discussie 
plaats over het bardienst doen, zo is er bv een IVA 
certificaat nodig voor de barmedewerkers, De 
instructie (1 avond) mogen we, en kunnen we zelf 
geven. 
 
Verslag activiteitencommissie. 
De opkomst bij activiteiten is niet wat de commissie 
zelf verwacht had en zij hopen op betere tijden. De 
commissie bestaat uit 8 personen. Hans Jansen 

vraagt om de trainers en begeleiders van de diverse 
team in te schakelen, zodat de avonden beter bezocht 
wordt. 
 
Verslag Technische commissie 
De TC kent enkele wijzigingen. Arianne Bon is gestopt 
en de TC bestaat nu uit: Michiel Hupkes, Kathinke 
Vedder, Peter en Marjolein van Ballegoijen, Gerard 
Ledder en José Verheij. 
 
Het Oranje spoor loopt goed en wordt op de 
trainersbijeenkomsten besproken. Jose kan hulp 
gebruiken bij de Kangeroeklup (leden tot 6 jaar) Bij de 
senioren is het erg moeilijk door de vele blessures en 
zwangerschappen om de teams kompleet te houden. 
Gerard heeft onderzocht of het mogelijk is om 
verlichting op ons veld te krijgen. Het was grotendeels 
geregeld, maar de Gemeente wil niet meewerken 
 
Verslag Sponsorcommissie 
De sponsorcommissie bestaat uit 4 personen, nl 
Martin van Hees, Jako van de Kolk, Marieke Houtriet 
en Linda Roozeboom. 
 
De commissie is bezig met het opstellen van en 
sponsorplan en hierbij hebben zij hulp gekregen van 
dhr. van Brakel van VADA. Een van de acties is het 
sponseren van de wedstrijdbal bij wedstrijden van 
DKOD 1 
 
Ben de Hond vraagt om een soepele opstelling van de 
commissie en als het nodig is om  mogelijk van de 
regels af te wijken. Hans Jansen meldt dat niet altijd 
de reclameborden langs het veld staan, en vraagt hier 
aandacht voor. Ook de shirts zijn niet altijd naar wens, 
bij het 2e zijn de shirts tekort en bij de C1 te lang. 
 
Verslag jubileumcommissie. 
Het 75 jarige jubileum is met een groot feest gevierd. 
Er zijn geen vragen over het verslag. 
 
Clustering Sport Wilhelminasportpark. 
De Haalbaarheidsstudie voor de clustering is 
opgesteld, en de gemeente laat nu een vlekkenplan 
opstellen voor de clustering. Dit plan zal op 17 jan. 
aan de verenigingen gepresenteerd worden en op 11 
februari in de Gemeenteraad op de agenda staan. 
 
Ruud van de Vegte vraagt naar de opstelling van het 
bestuur in deze zaak. Op de vorige ledenvergadering 
hadden we een voorkeur om in Renkum te blijven. Het 
bestuur wil het maximale eruit halen op welke locatie 
dan ook. Star blijven vasthouden aan de locatie bij de 
Rijnkom is niet verstandig. 
 
Bestuursverkiezing. 
Erik Boelens treedt af als bestuurslid. Gerard bedankt 
Erik voor zijn inzet. 
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Hoe is ’t mogelijk?! Dat is de verassende titel van het 
jubileummagazine dat uit is gekomen naar aanleiding 
van het 75-jarig bestaan van DKOD. 
 
Op 14 april 2007 vonden vele exemplaren hun weg 
naar leden en oud-leden die op deze zonnige lentedag 
de jubileumfestiviteiten bezochten.  
 
Het fantastische weer zorgde ervoor dat vele 
feestgangers buiten de feesttent hun oude 
ploeggenoten en vrienden konden ontmoeten en de 
veelal mooie herinneringen konden ophalen. 
 
Waarschijnlijk hebben een aantal mensen hierdoor 
vergeten om een exemplaar van het 
jubileummagazine aan te schaffen en zijn zonder dit 
fraaie boekwerk naar huis gegaan. Ook zullen er 
mensen zijn die om welke reden dan ook niet 
aanwezig waren en dus ook geen jubileummagazine 
in hun bezit hebben kunnen krijgen. De geschiedenis 
vanaf de oprichting tot aan het jubileumjaar wordt 
beschreven, rijkelijk voorzien van fotomateriaal, dat 
mag u eigenlijk niet missen! 
 
Voor al diegenen is er de mogelijkheid om het 
jubileummagazine te kopen in het clubhuis “de Berk”. 
Voor het geld hoeft u het niet te laten, want de prijs is 
maar € 5,- 
 
Ook kunt u het magazine bestellen via e-mail bij  
Wilco Goossens (wilco@bartslife.com). 

Er hebben zich geen mensen gemeld voor een functie 
in het bestuur. 
 
Erik vindt het jammer om na 4 jaar te moeten stoppen 
met het secretariaat. Hij wil minder gaan doen en zich 
meer met de scheidsrechterszaken gaan 
bezighouden. 
 
Vrijwilligersbeleid. 
DKOD heeft vele actieve vrijwilligers, maar er zijn ook 
nog mensen die niets op dit gebied doen. Vacatures 
blijven open staan en worden niet ingevuld. We 
hebben al jaren geen wedstrijdsecretaris senioren en 
al een jaar geen voorzitter en nu ook geen secretaris 
meer 
 
Men wil wel een klus doen, maar men bedankt om in 
het bestuur of commissie zitting te gaan nemen. Deze 
ontwikkeling brengt het voortbestaan van DKOD in 
gevaar. 
 
Het scheidsrechtersprobleem hebben we voorlopig 
opgelost om de seniorenteams al onze wedstrijden in 
het breedtekorfbal te laten fluiten. Doordat dit besluit 
door het bestuur is genomen is het mogelijk geweest 
om onze wedstrijden die we voor het  KNKV moeten 
fluiten te voorzien van scheidsrechters. Dit scheelt erg 
veel geld aan boetes. 
 
Gerard wil binnenkort enkele mensen gaan 
benaderen. 
 
Rondvraag: 
Wilco wil meedenken hoe we het vrijwilligerswerk in 
hapklare brokken kunnen verdelen. 
Cor deelt mee dat we binnenkort weer de Taiwanezen 
als gast mogen begroeten in de Berk. 
 
Om 22.30 uur sluit Gerard Ledder de vergadering. 
 
Erik Boelens 
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Graag wil ik via deze weg mededelen dat we afgelopen seizoen in 6 maanden tijd 8 nieuwe wedstrijdballen bij 
elkaar hebben gespaard met DKOD. Dit houdt in dat DKOD €480,- heft bespaard bij het aanschaffen van nieuwe 
ballen. Dit is echt top!!!! Maar graag wil ik iedereen er nog eens op wijzen dat we met deze actie doorgaan. Dus 
wanneer je voor het nieuwe seizoen sportartikelen (schoenen, sportkleding, etc, etc) nodig hebt ga dan 
naar: Winners Sport in Wageningen. 
 
Maak een kopie van de bon voor jezelf en lever de originele bon bij mij(Coen Hooijer) in. Wanneer ik een totaal 
van € 750,- aan bonnen bij elkaar heb gespaard krijgt DKOD hiervoor een gratis wedstrijdbal t.w.v. €60,-. 
Verder geeft Winners Sport ook wederom weer korting op de Assics Indoor korfbalschoen. 
 
Speciaal voor DKOD – leden zijn deze schoenen te koop bij Winners Sport voor het bedrag  
van € 95,-. 
 
Coen Hooijer 

ALGEMEEN KLASSEMENT: 
1. C1 totaal 55 punten 
2. D2 totaal 53 punten 
3. D3 totaal 41 punten 
4. E1 totaal 20 punten 
5. B1 totaal 20 punten 
6. D1 totaal 11 punten 
7. F1 totaal 10 punten 

TEAM VAN DE WEEK: 
 
D2 
De D2 was 26 januari het team van de week. Zij waren 
met veel spelers aanwezig en hadden veel leuke 
spandoeken opgehangen!   
 
D1 
1 maart 2008 is het D1 het team van de week. 
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Door: Dick Hoegen 

Elke dag worden we bestookt met een berg van informatie die niet is te overzien. De 
televisie, radio en andere media rollen over elkaar heen om al het nieuws naar de 
kijker, luisteraar of lezer te brengen. Je mag er vanuit gaan de diverse media een 

objectieve manier kiezen om hun verzamelde nieuws te brengen.  
 

De manier waarop je echter een bericht kan brengen kan enorm verschillen, als het 
vanuit een objectieve hoek doet dan zal het er heel anders uitzien, dan wanneer het 
vanuit een niet objectieve hoek naar de ontvanger gebracht wordt. Ik ga hieronder 

eens proberen om de kracht van de pen eens vorm te geven, waarbij ik probeer om 
het niet te zwart-wit neer te zetten, maar zo dat de lezer echt het idee krijgt een 

objectief verslag te lezen.   
 

DKOD verloor de laatste wedstrijd in 2007 tegen Fortissimo met één doelpuntje 
verschil en ik heb de wedstrijd totaal niet gezien, maar ga toch maar even een 

verslagje maken en gebruik daarvoor de weinige informatie en mijn fantasie vanuit 
verschillende standpunten. 
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Eerst maar eens vanuit de wat gekleurde verslaggeving uit IJsselstein 
Fortissimo heeft een uitermate belangrijke overwinning geboekt op het eveneens in de onderste regionen staande 
DKOD. De ploeg uit Heelsum was duidelijk een maatje te klein voor de ploeg uit Ijsselstein. De uiteindelijke 
uitslag doet geen recht aan het daadwerkelijke krachtsverschil. In de laatste fase kreeg de ploeg uit Heelsum 
ineens de smaak te pakken en scoorde een paar doelpunten op rij, maar de opgebouwde voorsprong was 
voldoende om de punten in eigen huis te houden. 
 
Een klein verslagje vanuit de verslaggever die het niet zo op de scheidsrechter heeft voorzien 
Fortissimo heeft twee uitermate belangrijke punten in de wacht gesleept om uit de degradatiezone. De ploeg had 
ondanks het warrige fluiten van scheidsrechter Jan de Fluiter een zeer grote voorsprong opgebouwd. De 
beslissingen van de leidsman raakten kant nog wal, maar Fortissimo had daar nog het minste last van. Toen in de 
eindfase DKOD opeens wel de korf wist te vinden werden het nog angstige momenten voor de thuisploeg. De 
scheidsrechter zag ineens van alles en dat werkte verlammend op de thuisploeg. Vlak voor tijd was DKOD tot op 
1 doelpunt genaderd en waar iedereen nog een paar minuten op de klok had, vanwege diverse blessures, bleek 
dat de man in het zwart daar anders over dacht en blies voor het einde. Fortissimo pakte dit vroege 
kerstgeschenk maar al te graag en DKOD zag de kans op een positief resultaat in het niet verdwijnen. 
 
Een verslagje vanuit de DKOD kant 
DKOD was afgelopen zaterdag heel dicht bij het eerste punt van dit seizoen. In IJsselstein werd nipt met 16-15 
verloren van Fortissimo. De Heelsummers zitten dit seizoen in de hoek waar de klappen vallen. De coach (Rene 
Bakker. Red) zag al bijna een totaal team wegvallen door blessures, zwangerschappen, etc. Toen na twee 
minuten ook nog aanvoerder Jaap Jochems, met een zich laat aanzien zware blessure, het veld moest verlaten, 
zag het er helemaal somber uit. De ploeg keek in de tweede helft dan ook tegen een schier onoverkomelijke 
achterstand aan. Het onmogelijke gebeurde echter, de ploeg rechte zijn rug en wist de ploeg uit IJsselstein het 
vuur na aan de schenen te leggen. Met nog een paar minuten te gaan waren de Heelsummers tot op 1 doelpunt 
genaderd en stond Fortissimo op instorten. Het was gewoon een kwestie van tijd en dat bleek maar al te waar. 
Terwijl iedereen nog een paar minuten op de klok had floot de dienstdoende arbiter voor het einde van de 
wedstrijd, DKOD verbouwereerd achterlatend. Een teleurgestelde DKOD-ploeg had bewezen dat ze niets 
onderdeden voor de thuisploeg,  maar stond met lege handen. Ook de coach van Fortissmo gaf de credits aan 
DKOD, die volgens hem zeker een punt verdiend hadden, maar daar koop je niets voor. 
 
Een verslagje van de anti DKOD verslaggever 
De voormalige topploeg DKOD heeft het ook niet kunnen bolwerken tegen Fortissimo. De uitslag doet vermoeden 
dat het nog een echte wedstrijd was, maar niets is minder waar. De ploeg uit Heelsum heeft niets meer dat 
herinnerd aan het roemruchte verleden van deze vereniging. Het was aan de thuisploeg te danken dat de 
Heelsummers zelfs nog aan een gelijkspel konden gaan denken, maar dat zou zeer onterecht zijn geweest. De 
ploeg had de hulp van de scheidsrechters nodig om aan het einde van de wedstrijd nog in het zicht van een goed 
resultaat te komen. Gelukkig liet de leidsman het niet zo ver komen, want dat zou teveel van het goede zijn 
geweest voor de zwakke ploeg uit Heelsum. 
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En toen kwam er twee weken na het schrijven van het bovenstaande nog een leuk voorbeeld beschikbaar 
 
Verslag verliezende vereniging 
In …………. is het …………. vanavond niet gelukt om te stunten bij titelkandidaat ……… en dat betekent dat het 
verschil tussen de koplopers en …….. nu …… punten is geworden. 
 
Na een openingsfase die gelijk opging tussen beide ploegen was het voor rust de thuis ploeg die een klein gaatje 
wist te slaan. Met wederom een door de ……aangewezen scheidsrechter en dezelfde grensrechter als vorige 
week werd al snel duidelijk dat dit tweetal niet geschikt is om een topper in de hoofdklasse te fluiten. Enkele 
dubieuze beslissingen van scheidsrechter ………. zorgden ervoor dat …….de rust kon bereiken met een ….. 
voorsprong. Evenals vorige week bleef de vlag van grensrechter …… vrijwel altijd naar beneden en dan vraag je 
je toch af wat de toegevoegde waarde is hiervan. 
Daarna was er regelmatig discussie over de tijd op het scorebord en bovendien voldeed de schotklok ook niet aan 
de eisen, aangezien deze op de grond lag. 
 
Onderstaand het objectieve rapport 
Een hele goede wedstrijd, die ook echt een wedstrijd was. Zeker de eerste helft was het een echt duel. De 
scheidsrechter liet veel spelen en dat kon ook, want de duels waren fel, maar zeker niet over het randje. Vanaf 
het begin was er goed contact met de assistent, die zonder op te vallen zijn werk uitstekend deed. Zonder dat het 
spel daarvoor onderbroken werd wisten de scheidsrechter en de assistent elkaar met gebaren en oogcontact 
prima op de hoogte te houden van hun bevindingen. In de eindfase van de eerste helft waren zij echter te coulant 
voor de coach van ……., die eerst de assistent onjuist bejegende en daar in de rust nog een schepje bovenop 
deed tegen de scheidsrechter. Minimaal geel was daar op zijn plaats geweest (met een rood randje!). De gele 
kaart kwam er alsnog in de tweede helft, maar veel te laat. Dit gedrag hoort een coach gewoonweg niet te 
vertonen. Het strafworpbeleid was prima, met één uitzondering, waarbij een heer van ….. duidelijk in de baan van 
de doorgebroken speelster kwam, maar de scheidsrechter ten onrechte een aanvallende fout gaf. De paalzone 
was 100% onder controle, waarbij ook tot tweemaal toe het afzetten van de paal juist werd bestraft. De 
scheidsrechter floot terecht af voor een blessure en hervatte met een scheidsrechtersbal, wat overigens al de 
nodige stof tot discussie gaf tijdens de blessurebehandeling. (Waar men zich al niet druk om kan maken) De 
blessurebehandeling nam wel erg veel tijd in beslag. Het niet pietluttig zijn en met gevoel voor het spelletje de 
wedstrijd leiden door het arbitrale duo, maakten het een prima optreden. 
 
Om redenen van vertrouwelijkheid heb ik de namen en andere verwijzingen weggelaten. 

Zoals jullie zien een paar verschillende 
versies van de wedstrijd puur vanuit mijn 
fantasie, maar die voor de lezer een bepaald 
beeld over de wedstrijd op kunnen roepen 
ten aanzien van de diverse betrokkenen, 
hetzij positief het zij negatief. Ik zou hiervan 
hele mooie voorbeelden kunnen laten zien 
van door mij geleide wedstrijden en de 
verslagen daarvan vanuit de  beide ploegen 
en/of plaatselijke pers en voeg daarbij nog 
eens de beoordeling van de objectieve 
scheidsrechtersbeoordelaar en je denkt dat 
het 3 totaal verschillende wedstrijden zijn. 
Een mooi voorbeeld van hoe je iets op papier 
kan zetten komt uit de pers ten tijde van de 
zogenaamde koude oorlog, waarbij vooral 
Rusland en Amerika elkaar bestookten met 

wat verbaal geweld.  Een wedstrijd tussen 
beide landen eindigde in een overwinning 
voor de Amerikanen. De media waren nog 
lang niet zo ver als nu en de berichtgeving 
was vooral nog via de schrijvende pers.  De 
Amerikanen gaven in hun bericht aan dat hun 
team een fantastische overwinning hadden 
geboekt op Rusland. De Russische pers had 
echter het bericht dat zij een fantastische 
tweede plaats hadden behaald en de 
Amerikanen slechts voorlaatste waren 
geworden. Het feit dat er maar twee ploegen 
deelnamen werd maar even vergeten en zo 
was er dus in beide berichten geen woord 
gelogen. 
 
Dick Hoegen 
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OLIEBOLLEN ACTIE 
Als eerste willen wij melden dat de oliebollenactie ook 
dit jaar weer zeer geslaagd is geweest. We hebben bij 
elkaar ruim 2800 oliebollen gebakken waarvan er 
2500 zijn verkocht. Ook de verkoop van de 
appelbeignets is boven verwachting gegaan, we 
hebben er 500 stuks verkocht. De meningen over de 
smaak van de appelbeignets waren wat verdeeld 
maar dat lag wellicht of ze wel dan niet werden 
opgewarmd en de manier waarop. Het lekkerst 
kwamen ze tot hun recht als je ze vijftien minuten in 
een voorverwarmde oven van 180 gr. opwarmde. Wij 
zullen dit de volgende keer middels een briefje bij de 
beignets kenbaar maken. 
 
Deze actie heeft de club na aftrek van alle kosten een 
bedrag opgeleverd van ruim € 850.00 Prachtig toch!!!!! 
 
Iedereen (ik noem geen namen, veel te bang dat ik 
iemand vergeet) die bijgedragen heeft tot het 
slagen van deze actie heel, heel hartelijk dank, 
zonder jullie zou dit niet gelukt zijn. 
 
Wel even apart te noemen zijn Ton Passier van de 
Plus supermarkt die de boodschappen voor een deel 
gesponsord heeft en kok Ron van Heidestein die ook 
dit jaar weer veel attributen te leen heeft gegeven 
waaronder twee grote vierkante “pannen” om de 
oliebollen in te bakken, hierdoor ging het bakken erg 
vlot waardoor wij uren eerder klaar waren dan 
verwacht. 
Dit jaar hebben we  twee beste Oliebollenverkopers, 
het zijn Milou Verstege uit de D2 en Maud Pasman uit 
de D1.  Meiden het was  fantastisch!! Kunnen we 
volgend jaar ook weer op jullie rekenen? Binnenkort 
krijgen jullie nog een presentje van ons. 
 
IVA CURSUS 
Als tweede willen wij graag het volgende onder jullie 
aandacht brengen, op vrijdag 28 maart zal er door 
Betty Jochems weer een IVA cursus (instructie 
verantwoord alcoholgebruik) gegeven worden. Alle 
barmedewerk(st)ers dienen deze cursus gevolgd te 
hebben, dus als je hem nog niet gevolgd hebt en wel 
bardienst doet of wil gaan doen (we hopen natuurlijk 
op veel aanmeldingen) hou deze datum dan vrij!!  
Er volgt t.z.t. een uitnodiging. 
 
INSTRUCTIE BIERTAPPEN 
Als derde willen wij jullie een melding doen van een 
instructie biertappen, dit zal plaats gaan vinden op 8 of 
10 april (is afhankelijk van de medewerker van 
Gulpener) en is voor alle barmedewerk(st)ers maar 
vooral voor diegene die op zaterdagmiddag/ avond en 
op de trainigsavonden dienst doen. Probeer deze 
datums even vrij te houden, zodra wij de definitieve 
datum weten horen jullie dat. 

Wij komen nog steeds barmedewerk(st)ers tekort, op 
de woensdagavond zitten we dringend om iemand 
verlegen en ook voor de zaterdagen kunnen we nog 
meer mensen gebruiken. Als er zich voldoende 
mensen aanbieden dienen we allemaal maar één keer 
per half veldseizoen een dienst te draaien dat is 3 á 
3,5 uur per half jaar, mensen waar praten we over!!!!!  
Meld je s.v.p. aan bij mij… 
 
Namens de KC 
Barendien Hooijer 
Tel. 0317-313194 
E-mail: famhooijer@hotmail.com 
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Vrijdag 11 januari, rond de klok van acht uur. Het 
weekend is voor de meesten begonnen en zelf heb ik 
altijd het gevoel dat ondanks alle verplichtingen die in 
het weekend op lijstjes staan (of in mijn hoofd zitten) 
toch een stuk makkelijker uitgevoerd kunnen worden. 
Dit weekendje wordt best rustig, want na de 
ledenvergadering van DKOD ga ik nog even richting 
Buitenpost, 180 km verderop in Friesland… het is de 
bedoeling dat ik daar niet zoveel ga uitvoeren. Beetje 
koffie drinken, lekker eten, filmpjes kijken en zondag in 
de loop van de middag weer richting Arnhem waarna 
de lampen in huize Goossens om 22.00 uur zullen 
doven voor de noodzakelijke nachtrust waarna de 
werkweek weer gaat beginnen… dus in relax-mode 
nog even naar de ledenvergadering en dan lekker 
uitrusten en volop genieten. 
 
Die ledenvergadering… niet echt het meest leuke 
event van de club(leiding), want zo langzamerhand 
wordt het gezelschap achter de bestuurstafel steeds 
kleiner. Het was dan ook zeer verrassend dat er nu 
toch vier mensen achter de tafel zaten… voor mij één 
echt bekend bestuurslid (Erik Boelens), dan nog een 
algemene (ik ben de naam even vergeten… ik dacht: 
Martin, sorry voor de onwetendheid) en twee nieuwe 
“bestuursgezichten”. Al snel zou duidelijk worden dat 
het een ‘tijdelijke’ bezetting zou zijn. Gerard Ledder en 
Jako vd Kolk zijn aangeschoven wegens 
respectievelijk: de ziekte van de voorzitter en het 
plotseling nieuws dat penningmeester Ferry met 
ademhalingsproblemen het ziekenhuis had 
opgezocht… oprecht bezorgde gezichten in de Berk. 
En aan het begin van de vergadering konden we ons 
alleen maar bezorgder maken: geen financiële 
stukken, geen voorzitter… was het wel mogelijk om de 
vergadering doorgang te laten vinden? Weg relax-
mode als je het mij vraagt en koffie uit een 
plasticbekertje smaakt dan écht een stuk minder 
lekker. Maar als u nog even de moeite neemt om door 
te lezen, moet ik schrijven dat er toch een aantal 
positieve puntjes oplichtte in de duisternis van  het 
sportpark. 
 
Na een korte discussie over het ontbreken van met 
name de penningmeester en het controleren van 
cijfers (wat toch echt een onmogelijke opgave is 
gebleken voor kascommissie omdat ze nog steeds 
niet de beschikking hebben gekregen over de cijfers) 
wordt toch besloten een aantal zaken te behandelen. 
De oude notulen uit juni 2007, verslagen van de 
diverse commissies, het afscheid van Erik Boelens 
(als aftredend en niet herkiesbaar bestuurslid) en een 
discussie over het vrijwilligersbeleid en de clustering 
van sportfaciliteiten, zullen de zaken zijn die 
behandeld worden in de kleine groep voor en achter 
de tafel. 
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Tja, die notulen uit juni 2007… al zo lang geleden 
beschikbaar gesteld dat niemand ze zich nog 
herinnerd. Ja de toen al gestarte discussie over de 
cijfers van DKOD staat iedereen nog helder op het 
netvlies… niet te bespreken op dit moment, wel kan 
men nogmaals de bezorgdheid uiten die door alle 
aanwezigen gedeeld wordt. Niet echt een positieve 
ontwikkeling en zeker niet inhoudelijk te behandelen in 
afwezigheid van de penningmeester. Echter de 
interim-interim-voorzitter zal de bezorgdheid van de 
aanwezige leden noteren en opvolging geven binnen 
het bestuur. Ik ga ervan uit dat dit in hoofdletters is 
genoteerd, net als in andere jaren. Want noem een 
jaar op dat DKOD er wat dat betreft wel goed 
voorstond…? Het is en blijft echter vreemd dat 
bepaalde zaken wat betreft betaling aan en van de 
club lang op zich laten wachten. But hey, deze 
vrijdagavond is het moment om het bespreekbaar te 
maken en het bestuur de mogelijkheid te geven het 
een en ander op te gaan lossen. Ja, voor de zoveelste 
keer… maar als je aanwezig was zul je het met me 
eens zijn dat er op de een of andere manier wel 
vertrouwen gaf met Gerard als rustige gespreksleider 
in het gezelschap achter de bestuurstafel. Ik denk dat 
dit daadwerkelijk opgepakt gaat worden en we op 
korte termijn de kascommissie kunnen verblijden met 
de stukken. 
 
Door naar de verslagen van de secretaris, AC/KC, TC, 
ledenadministratie, sponsorcommissie en 
jubileumcommissie. Kommer en kwel als het gaat om 
het competitieprogramma in 2007, het tekort aan 
scheidrechters met hoge boetes tot gevolg, het tekort 
aan vrijwilligers, het tekort aan opbrengsten van een 
aantal feesten, niet geheel juiste doelgroep keuze bij 
feestjes (maar door omstandigheden nauwelijks wat 
aan te doen), iets teruglopende ledenaantallen in 
2007. Maar er waren ook goed bezochte activiteiten 
en laten we het succesvolle jubileum feest niet 
vergeten en de huidige ledenstand trekt weer aan. De 
nodige successen dus, maar ook vele leermomenten. 
Ook komt het verplicht stellen van bepaalde 
vrijwilligerstaken weer aan de orde… volgens mij 
komen “verplichtingen” nogal negatief over. Funest 
voor ledentallen en motivatie/uitvoering van de 
verplicht gestelde taken… de vorige vergadering en 
ook nu weer zijn de meningen verdeeld. 
 
Maar als ik dan hoor dat met de fantastisch inzet van 
Erik Boelens het scheidrechters probleem redelijk 
goed getackeld is (door de inspanning van de kleine 
groep beschikbare mensen en aanwijzing van teams 
voor het fluiten van de wedstrijden van de eigen club, 
waarbij men dit keurig en grotendeels vrijwillig op 
heeft gepakt), doet me dat goed. Ook de extra inzet 
van bestaande commissieleden heeft een aantal 
problemen opgelost maar er kunnen er altijd meer bij. 
En nee, dat zijn niet de altijd leukste commissies/
takenpakketten. Helemaal mee eens, alleen de 
activiteitencommissie kent (niet echt verrassend) een 
volle bak… Maar door een concrete vraag richting de 
aanwezigen werden die vrijdag avond toch even drie 
mensen bereid gevonden om een korte opleiding te 
volgen waarna het barbezettings probleem op de 
woensdag tot het verleden behoort. En die mensen 

kunnen en willen vast wel een keer extra op komen 
draven als er wat te vieren is bij DKOD. 
 
Het kan dus wel… een kleine taak bedenken, deze 
goed uitleggen en mensen persoonlijk benaderen. Zo 
heb ik me zelf aan het einde van de vergadering 
aangemeld om met het bestuur te kijken naar de 
mogelijkheden om het takenpakket van bestuursleden 
en andere vrijwilligerstaken in kleinere deeltaken te 
verdelen en eens wat groepen te benaderen (ouders, 
teams, spelende leden, niet spelende leden, 
misschien wel sponsoren?) om die taken op zich te 
nemen. Want zeg nou eerlijk wie wil er nou helemaal 
niets extra’s doen voor onze club? 
 
Natuurlijk worden we afgeschrikt als we horen dat Erik 
Boelens zoveel taken heeft gekregen (of 
noodgedwongen op zich genomen heeft) dat het nu 
toch echt tijd wordt om deze ras-dkod-er in een wat 
rustiger vaarwater met Fea op de tribune of thuis op 
de bank te laten zitten? Zo’n onwaarschijnlijk groot 
takenpakket wil niemand zonder duidelijke uitleg/
taakverdeling of hulp op zich nemen. Ik ook niet, laat 
dat duidelijk zijn! Maar ik denk dat als we kijken wat de 
kleinere, (meer hapklare brokken) van zijn 
takenpakket waren, die best door een grotere groep 
mensen uitgevoerd kan worden en dat het dan zelfs 
leuk is om iets extra’s te betekenen voor de club. Dan 
zullen het bestuur of ex-bestuurs-/commissieleden 
helemaal niet te beroerd zijn om daarbij een duidelijke 
uitleg te geven. Ik ben heel benieuwd welke lijsten met 
taken er allemaal zijn en noem me naïef om hiermee 
bezig te gaan maar ik zal Gerard helpen bij zijn 
aanbod om diverse groepen mensen persoonlijk te 
benaderen om een keurig uitgewerkte taak op zich te 
nemen. 

Ik denk dat de club voldoende aantrekkingskracht en 
warmte richting de leden weet op te wekken als 
mensen met een concreet plan benaderd worden... Zo 
weer een punt op een positieve manier behandeld en 
weinig commentaar op het plan om vanuit de club 
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opgelegde verplichtingen maar even te laten voor wat 
ze zijn. 
En dan wil ik het nog hebben over de inspanningen 
van dkod-leden (en andere sportclubs) om zich 
richting te gemeente op te stellen als meedenkend in 
de plannen: Clustering Sport Wilhelminasportpark. 
Maar dan moeten constateren dat men tegengewerkt 
wordt met vreemde onderzoeksrapporten die maar 
één richting op lijken te wijzen… Het is vanuit dat 
oogpunt wel logisch dat Gerard als direct betrokkene 
én als vervanger van die andere “tegen 
clusteringvechter” (Michiel) een stelling voorlegt die 
lijkt op: 
 
Is het wijsheid om te kiezen voor clustering van de 
sport in en rondom een nieuw te bouwen sporthal met 
buiten kunstgrasvelden en een eigen kantine? Waarbij 
we de locatie voorlopig in het midden laten, omdat de 
agenda van de gemeente op dat punt wel duidelijk 
lijkt. 
 
Ok, dit is misschien niet het ideaal plaatje waarin je 
met oa. sport je maatschappelijk rol als clubs liever 
vervult in de kern van het dorp of vanuit de huidige 
separate clubgebouwen. Een combinatie van in-/out-
door sport, culturele- en buitenschoolse opvang 
activiteiten zal niet in zijn optimale vorm uitgevoerd 
kunnen worden als ze moeten wijken naar de rand 
van het dorp. Maar is misschien wel een reëler 
uitgangspunt waarbij we vervolgens vol overgave in 
discussie gaan met betrokken partijen om er maar het 
beste uit te halen voor de bewoners van de dorpen, 
DKOD en de andere clubs die allemaal hun eigen 
identiteit willen behouden. 
 
Vele leden lieten in het geroezemoes van de ingelaste 
pauze (om even over de ‘stelling’ na te denken) 
duidelijk merken dat ondanks de afwijkende keuze uit 
eerdere vergaderingen het inderdaad tijd is voor 
realisme. Na de pauze wilde de aanwezig leden wel 

NB 
Zeer recente ontwikkelingen binnen de Gemeente wijzen op een ommekeer in de plannen die moesten leiden tot 
Clustering op het Wilhelmina Sportpark. Het door de meeste Renkumse (politieke) partijen, gekozen plan is voor 
DKOD niet ideaal maar zoals je in het stuk van Michiel en de Hoog en Laag kunt gaan lezen (elders in deze 
Tempo) is duidelijkheid wél iets waar we met z’n allen wat aan hebben. 
 
Als DKOD zullen we ons nu hard moeten maken voor kunstgras, feit blijft dat de locatie een vraagteken blijft. 
Misschien moeten we daar eens een aparte vergadering voor beleggen en kijken wat de mogelijkheden zijn en 
plannen maken om er het beste uit te slepen voor DKOD. 

concreet naar deze mogelijkheden kijken. Er werd wel 
aangegeven dat het bestuur deze ‘keuze’ goed moet 
communiceren en uitleggen aan de overige (niet 
aanwezige) leden. Want eerlijk is eerlijk er kleven 
wellicht ook een aantal negatieve aspecten/
sentimenten aan een dergelijke beslissing. Maar met 
een goede uitleg zal wellicht duidelijk worden dat het 
tijd is geworden voor realisme en dat dit als 
uitgangspunt kan dienen voor een mooie (deels) 
“geclusterde toekomst”, waar dat dan ook mag zijn. 
 
Al met al denk ik dat de aanwezigen ondanks de 
slechte start van de vergadering wel met een goed 
gevoel huiswaarts gingen. We zijn er nog lang niet, 
maar toen ik in de auto stapte en mijn iPod haar 
muzikale inhoud over me uit liet storten, moest ik 
bekennen dat ik vol goede moed de eerst volgende 
meeting met Gerard en het uitgedunde bestuur aan wil 
gaan… 
 
Hoe toepasselijk was het dat mijn iPod me de rit naar 
Friesland liet beginnen met het nummer: Make you 
mine, je zou haast zweren dat DKOD, als club, dit 
motto zou moeten gaan voeren!!! 
 
You're the one I think about time after time 
You're the one that comes to me,  
Visions in the night 
I want to complicate your feelings 
I want to heat you up inside 
Yeah, I wanna make you mine 
 
I'll be your sun coming up 
I'll be your new morning 
I'll keep you warm 
 
Heather Nova (Singer/Song-writer) 
 
Wilco 
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Het geval clustering van de sporten 
Binnenkort wordt er in de gemeenteraad hopelijk 
een besluit genomen over de toekomst van de 
sport. Het gaat daarbij onder andere om de 
volgende zaken: Wordt alles een beetje 
opgeknapt of krijgen we alles nieuw op ons 
sportpark en verdwijnt alles uit het dorp? Wat is 
alles: sporthal, zwembad, tennishal en de 
tennisbanen. 
 
Houden we de huidige voorzieningen, gaat er wat 
af of komt er wat bij? 
Wat komt er nog bij: een 25 meterbad voor 
wedstrijdzwemmers 
Wat zou er af kunnen gaan: het ‘ huidige 
recreatiebad’ en het cultuur gedeelte. 
Wat krijgen we er ongevraagd bij om het 
betaalbaar te maken: 160 woningen ( met alle 
gevolgen voor verkeersdrukte, verdwijnen van 
groen in het dorp etc) op de plaats van de 
Rijnkom, tennishal etc (in de volksmond heet dit 
gebied 3b/4) 
 
Wat wil de gemeente? 
Op basis van een aantal onderzoeken (waar 
overigens vrij veel op aan te merken is omdat ze 
nogal gekleurd zijn en zeker niet objectief) is het 
college van B&W tot de conclusie gekomen dat 
het verplaatsen van alles naar het Wilhelmina 
sportpark het beste is (voor de sport en voor de 
gemeente kas).  
 
Het lijkt erop dat het College van B&W ook niet 
echt over alternatieven wil praten, we hebben 
een wat ons betreft redelijk serieus voorstel voor 
een alternatief aangereikt, maar daar hebben we 
nooit enige reactie op gehad. 
 
Voor de details van het voorstel van B&W aan de 
Raad is het aardig onderstaande link te volgen 
waarbij je uitkomt op de gemeente site: 
http://cms.renkum.nl/dgr/up/
ZqyeyeuHC_Clustering_sportfaciliteien_RH_3b4-
rvs.pdf 
 
Wat willen de clubs? 
Er ligt een intentie verklaring waar wethouder 
Peek uit afleidt dat alle partijen die getekend 
hebben het eens zijn met de verplaatsing (zo 
ondersteunen de verenigingen de visie en 
ontwikkelingsrichting om de sportvoorzieningen 
te clusteren en te integreren op sportpark 
Wilhelmina) terwijl de meeste clubs het 
interpreteren als dat ze mee willen denken over 

de mogelijkheden (mede omdat je er wel bij wil 
zijn om invloed uit te oefenen). 
Dit laatste hebben we al meerdere keren 
meegedeeld. 
 
Wie doen er allemaal mee met het besluiten? 
In het huidige proces spelen de bewoners van 
Renkum/Heelsum eigenlijk geen enkele rol, het 
gaat tussen gemeente (raad en B&W) en de 
sportclubs. 
 
Ons is niet bekend welke rol de diverse 
projectontwikkelaars spelen (eigenaar zwembad, 
Kalliste die nu in 3b/4 buiten de sport gaat 
bouwen, evt anderen), maar we zijn bang dat er 
al allerlei belangen zijn die wij niet kennen. 
 
Bij de gemeente speelt mee dat ze vinden dat ze 
te veel geld aan de sport uitgeven, maar 
ondertussen is wel duidelijk geworden dat 
vernieuwing niet leidt tot vermindering van 
kosten, dus zijn we bang dat deze kosten op 
onze club afgewenteld zullen worden. 
 
Hoe loopt die besluitvorming? 
De clubs hebben regelmatig het gevoel dat ze 
niet gehoord worden. Er zijn wel veel 
vergaderingen, maar onze argumenten dringen 
volgens ons niet erg door 
Zo hebben we recentelijk tekeningen van het 
sportpark mogen maken (het document waar 
sommige leden een paar dagen voor kregen om 
op te reageren). 
 
Dit had DKOD al 1,5 jaar geleden gevraagd!!! 
En dat we het mochten doen was alleen omdat 
we niet tevreden waren met de tekeningen van 
het buro. We kregen een week voor het maken 
van die nieuwe tekeningen, ze moesten de week 
daarna al aan de raadsleden voorgelegd worden, 
dus meer tijd was er simpelweg niet. 
 
Op die avond hebben we met een kaart van het 
sportpark, en plakkertjes ter grote van een 
kunstgrasveld, sporthal etc, zitten schuiven en 
draaien. (volgens mij heeft iedereen wel eens zijn 
kamer ingericht met plakkertjes van de bank, de 
kast enzovoort!). Er kwamen 6 varianten uit, en 
op het laatste moment is er ook een variant op 
3b/4 meegenomen. 
 
Hoe staan de sportclubs in dit proces? 
Uiteraard zijn er in deze ook wel weer 
tegenstellingen tussen de verenigingen. 

HET GEVAL CLUSETERING 
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RVW heeft eigenlijk al wat ze willen, Redichem 
en CHRC willen uiteraard graag nieuwe 
clubhuizen en kleedkamers, de zwempartijen 
(RZC en Reddingsbrigade) zitten te springen om 
een nieuw 25 meterbad (wat overigens te koud is 
voor recreatie zwemmen) en de andere 
binnensport verenigingen (Kracht en 
Vriendschap, Nuovo, de badminton, de bowlers 
etc) maakt het niet zo veel uit. 
 
Bakkershaag (tennis) wil niet uit het centrum van 
het dorp verhuizen. 
Uiteraard willen alle clubs daarbij een eigen 
kantine (eigen identiteit) die uitkijkt op het 
hoofdveld of zwembad. 
Wat de clubs samen zouden kunnen doen ligt 
vooral op het vlak van het beheer van het 
gebouw (de kantines en kleedkamers zouden in 
één gebouw komen) en bijvoorbeeld aankoop 
voor de kantines. 
 
Wat wil DKOD? 
We willen in ieder geval een kunstgrasveld waar 
onze eigen (nieuwe) kantine op uitkijkt, terwijl we 
vanuit die kantine ook naar de sporthal kunnen. 
We gaan in eerste instantie voor minimaal 1 
kunstgrasveld en een trainingsveld. De 
redenering daarbij is dat we het in de zaal ook 
met 1 veld kunnen doen, maar als we twee 
velden kunnen krijgen dan is dat uiteraard super 
Daarnaast zouden we het nuttig vinden als onze 
kantine, de sporthal en het kunstgrasveld 
overdag ook gebruikt zou kunnen worden door 
bijvoorbeeld senioren, buitenschoolse opvang 
etc, kortom, als onze kantine meer dan alleen de 
avonden en de weekenden gebruikt zou kunnen 
worden lijkt ons dat niet meer dan handig. 
 
Waar kan dat? 
We schatten in dat dit binnen 3b/4 prima zou 
kunnen, dicht bij senioren, scholen etc, kortom 
ons inziens worden zowel de sporthal, als het 
kunstgrasveld en onze kantine dan optimaal 
gebruikt, wat niet zo is als we alles op het 
Wilhelmina sportpark zouden krijgen. Dan 
moeten scholen namelijk met de bus naar 
gymnastiekles als ze in de nieuwe hal tenminste 
gaan gymmen. Er zijn ook gedachten om dat in 
het dorp een nieuwe gymzaal te bouwen 
 
DKOD zou dan echt als sport midden in het dorp 
zitten en dus ook een sociale functie kunnen 
vervullen. We zijn van mening dat je niet alleen 
even een wedstrijdje moet komen spelen, je moet 

je thuis voelen in de kantine en op het veld, je 
betrokken voelen bij de club. 
 
Maar mocht dit niet mogelijk blijken (tot nu toe 
hebben we geen argumenten tegen dit idee 
gehoord…dus weten we ook niet waarom niet) 
dan gaan we uiteraard voor goede faciliteiten 
(eigen kantine met uitzicht op verlicht kunstgras 
en indien mogelijk de sporthal) op het Wilhelmina 
sportpark! 
 
En nu? 
Uiteraard heeft het kunstgrasveld op korte termijn 
een hoge prioriteit. Aangezien alle deskundigen 
zeggen dat het maken van plannen alleen al 
minimaal 5 jaar zal duren, willen we als DKOD 
wel kiezen voor een variant waarin dat 
kunstgrasveld al op korte termijn aangelegd kan 
worden. Want als we moeten wachten op alles…  
Tegelijkertijd maken we ons natuurlijk ook zorgen 
over de Rijnkom, omdat die ook niet zo’n lange 
periode zonder onderhoud kan.  
 
Onze uitgangspunten 
DKOD is een club die een sociale 
verantwoordelijkheid voelt en wil pakken. We 
willen dit doen door kinderen en volwassenen op 
een betaalbare, toegankelijke en bereikbare 
manier faciliteiten en structuur aan te bieden.  
Onze faciliteiten kunnen op momenten dat wij ze 
niet nodig hebben prima gebruikt worden voor 
andere zaken (buitenschoolse opvang, senioren 
activiteiten overdag, bedrijven etc) Optimaal 
gebruik (synergie) is van groot belang. 
 
Uiteraard staat de sport voor DKOD daarbij 
voorop, maar naast de sport vinden we dat we 
ook een plek moeten zijn waar kinderen op een 
veilige manier hun sociale vaardigheden kunnen 
oefenen en ontwikkelen in teams en 
groepsverband. Volwassenen willen we uiteraard 
ook die sport aanbieden (prestatie en recreatief), 
maar tegelijkertijd verwachten we van die 
volwassenen ook een betrokkenheid bij de club. 
Een betrokkenheid die zich vertaalt in het doen 
van vrijwilligers activiteiten zoals het verzorgen 
van training en coaching, het fluiten van 
wedstrijden, maar ook het verzorgen van andere 
activiteiten. 
 
Namens het bestuur 
Michiel Hupkes 

VAN DE SPORTEN... 
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Kort verslag van de Commissie 
Inwoners: 
 
Gehouden op 11 februari 2008 
Op de partij Gemeente Belangen na zijn alle partijen 
tegen clustering op het Wilhelmina sportpark 
 
Ze kiezen voor het over grote deel voor variant 2a: 
 
Dit komt ongeveer op het volgende neer: 
 
Gedeeltelijke nieuwbouw op 3b4 sport. Sportpark 
Wilhelmina blijft in stand in de huidige opzet 
 
Alle huidige accommodaties binnen 3b4 worden 
vervangen door nieuwe gebouwen: 
 

• 25 meterbad; 
• Sporthal die ook voor ander doelen dan 

sport gebruikt kan worden; 
• Geen buiten sportvelden; 
• Aquarijn blijft inde huidige vorm 

gehandhaafd; 
• Geen separaat cultureel centrum; 
• De tennishal en bakkershaag maken 

geen deel uit van nieuwbouw, maar 
blijven wel gehandhaafd; 

• Integratie van zaken als BSO 
 
Mijn inschatting is dat dit voor DKOD betekent dat we 
zelf zullen moeten gaan kijken hoe we aan kunstgras 
komen 
 
We moeten kijken of we willen proberen dit in 3b4 
voor elkaar te krijgen of op het WSP. We moeten 
kijken hoe we de samenwerking in 3b4 met anderen 
(RZC, K&V etc) vorm kunnen geven 
 
Michiel Hupkes 
 
 
Van de redactie: 
Voor het verslag en de besluitenlijst kun je de internet 
site van de Gemeente Renkum raadplegen via :  
 
www.renkum.nl 
Onderdeel: Besluitenlijsten (in de 2e kolom), 
Commissie Inwoners en dan de link naar: 11 februari 
2008 
 
Voor de volledigheid heb ik hiernaast de complete 
tekst van variant 2a overgenomen uit het rapport met 
als titel:  Clustering van sport in Renkum en 
Heelsum 
 
Sub-titel: Haalbaarheidsonderzoek clustering 
sportfaciliteiten in de kern Renkum/Heelsum 
 
Wilco Goossens 
 
 

Foto’s Jan Boelens 

Bijeenkomst Commissie Inwoners, 11-02-08 
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7.3. Scenario 2a – Clustering 3B4 Sport 
Nieuwbouw / gedeeltelijke clustering op locatie 3B4 Sport 
 
7.3.1. Beschrijving 
In dit scenario vindt gedeeltelijke nieuwbouw op 3B4 Sport plaats. De locatie Sportpark 
Wilhelmina blijft in stand in de huidige opzet. Er is dus sprake van een gedeeltelijke clustering, 
die in feite slechts nieuwbouw op de huidige locatie inhoudt. 
Nieuwbouw op locatie 3B4 Sport betekent dat alle huidige sportaccommodaties vervangen 
zullen worden door nieuwe gebouwen. Dit scenario bestaat uit de volgende componenten. 
 
Nieuwbouw: 
 
• 25-meter wedstrijdbad; 
• clubhuis RZC (optioneel); 
• sporthal met een zaalgrootte van 24 bij 44 meter, waarbij de hal naast de huidige 
  gebruikers ook kan worden gebruikt voor andere sporten alsmede voor andere doeleinden dan sport; 
• tenniscomplex van Bakkershaag (bij dit scenario blijft Bakkershaag op de huidige locatie 
  gehuisvest en zal niet nieuw worden gebouwd). 
 
Nieuwbouw of aanleg van buitensportterreinen is in dit scenario niet voorzien, mede als gevolg 
van de ruimtelijke impact. De huidige ruimten van Aquarijn zouden, na een grondige renovatie 
behouden kunnen blijven. Als nieuw element wordt het 25-meterbad gerealiseerd. 
Voor een separaat cultureel centrum is in dit scenario geen fysieke ruimte. Wel zou een 
medegebruik van de sporthal denkbaar zijn. Bedenk echter dat dit kostenverhogend kan 
werken. 
 
De volgende onderdelen zullen eveneens geen onderdeel uitmaken van de nieuwbouw: 
 
• indoor tennishal; 
• commerciële sport (fitness, wellness, etc.). 
 
Voor deze onderdelen geldt dat op basis van particuliere initiatieven ruimtereservering zou 
moeten worden meegenomen. Bedacht dient echter te worden dat de beschikbare ruimte 
onvoldoende is voor een grootschalige opzet. Zo lijkt het uitgesloten in dit scenario een nieuwe 
tennishal te realiseren. 
 
Bij de vervangende nieuwbouw zal efficiënt omgesprongen worden met de exacte positionering 
van de accommodaties, zodat er ruimte overblijft voor herontwikkeling ten behoeve van 
woningbouw. Bij deze herontwikkeling is uitgegaan van vergelijkbare uitgangspunten als het 
ontwikkelingsplan 3B4. 
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Op de locatie Sportpark Wilhelmina zullen in dit scenario geen wijzigingen plaatsvinden. 
Dit laat natuurlijk onverlet de noodzaak van aanpassingen die op zeker moment uit het 
separate beheer kunnen voortvloeien. 
 
7.3.2. Sportinhoudelijk 
Nieuwbouw van de sportaccommodatie is vanuit de inhoud het meest aantrekkelijk. Zowel 
kwaliteit als samenwerking/samenhang kunnen in een nieuw gebouw optimaal worden 
vormgegeven. Programmatisch gezien dient dit goed te worden uitgewerkt. 
Een voordeel van de huidige locatie is dat maatschappelijke activiteiten, zoals buitenschoolse 
opvang, kinderopvang, sport en zorg in de directe nabijheid van de gebruikers (scholen en 
wijk) kunnen worden gebruikt. Deze activiteiten kunnen ook mede worden vormgegeven bij de 
verdere ontwikkeling van de nieuwe accommodatie. 
Herontwikkeling op de huidige locatie betekent ook dat de buitensporten voetbal en korfbal 
hier buiten vallen. Sportinhoudelijk is dit vooral voor de korfbalvereniging DKOD niet optimaal, 
aangezien zij ook in de wintermaanden intensief gebruik maken van de sporthal. 
 
Ten opzichte van de huidige situatie wijzigt echter niets. De relatie met voetbal is voor de 
binnensportaccommodatie niet groot. Een sportinhoudelijk sneeuwbaleffect wat verwacht zou 
kunnen worden bij clustering zal beperkt zijn. Er is derhalve sprake van een suboptimale 
oplossing. 
 
7.3.3. Maatschappelijk 
Gelet op de reacties uit het ‘veld’ dan is nieuwbouw op de locatie 3B4 bij eerste beschouwing 
een meer geaccepteerd scenario. Zowel buurt als verenigingen lijken op de huidige locatie te 
willen blijven. Dit dient in het licht te worden bezien van het beschermen van de huidige 
status. Een goede presentatie van voordelen die opwegen tegen (vermeende) nadelen kan een 
positief effect hebben. 
Voor het deel herontwikkeling voor woningbouw kan echter wel weerstand worden verwacht. 
Met de bewoners moet echter nog worden gesproken. 
 
Ten aanzien van overlast of hinder moet worden opgemerkt dat het aanleggen van grote 
sportaccommodaties in wijken minder voorkomt. Dit wordt mede ingegeven door de potentiële 
hinder (licht, verkeer, geluid, uitzicht). 
 
Een maatschappelijk nadeel van andere orde vloeit voort uit de omstandigheid dat voor het 
huidige Aquarijn en De Rijnkom gedurende de nieuwbouw hinder kan ontstaan. Het zwembad 
zal slechts beperkt bruikbaar zijn. Er zal tijdelijk moeten worden uitgeweken naar alternatieve 
locaties. 
 
7.3.4. Ruimtelijk 
De ruimteclaim van de accommodaties bedraagt in totaal 4.350 m2 voor zwembad, sporthal en 
RZC. Er is voldoende ruimte beschikbaar om de sportaccommodaties te realiseren. Daarnaast 
is er ruimte om andere aanpalende functies te koppelen, zoals tennishal of fitnessruimte. 
 
Nieuwbouw 
Gelet op de huidige bebouwingsomvang zal er de keuze moeten worden gemaakt dat een deel 
van de huidige bebouwing gesloopt moet worden. Pas dan is voldoende ruimte voorhanden om 
volledig nieuw te bouwen. Wel dient rekening te worden gehouden met tijdelijke vervanging. 
 
Nieuwbouw en renovatie 
Als alternatief voor de bovenstaande situatie is het uitgangspunt dat het huidige zwembad blijft 
staan en nieuwbouw van een 25-meterzwembad en sporthal aan zuidwest en zuidzijde van het 
bestaande bad kan plaatsvinden. Daarmee wordt de ruimte tussen Aquarijn en de tennisbanen 
opgevuld. Bijkomend voordeel is dat er een minimale overlast als gevolg van hindercirkels 
ontstaat. In onze benadering zijn wij uitgegaan van de variant nieuwbouw en renovatie. 
 
7.3.5. Bouwkundige aspecten 
Indien de nieuwbouw aan de andere zijde van het (sport)gebied 3B4 mogelijk is, dan hoeft er 
geen sprake te zijn van tijdelijke huisvesting. Met een goede fasering is bouwen naast de 
huidige locatie mogelijk. Na sloop van de huidige gebouwen kan herontwikkeling ten behoeve 
van woningbouw plaatsvinden. Indien geopteerd wordt voor aanpalende functies zoals een 
tennishal, fitness of andere commerciële functies, dan ligt herontwikkeling niet voor de hand. 
 
7.3.6. Verkeer 
De huidige verkeerssituatie wordt in stand gehouden. Verkeersafwikkeling vindt plaats via de 



 

Pagina 21  

Hogenkampseweg. Voor parkeren dient een vergelijkbare parkeermogelijkheid te worden 
gecreëerd. Aangezien het cultureel centrum mogelijk en de tennishal zeker in beginsel geen 
onderdeel hoeven uit te maken van de clustering kan het parkeren hieraan worden aangepast. 
In principe kan de huidige parkeerplaats worden gehandhaafd met mogelijk een uitbreiding in 
verband met de aanvullende sportfuncties, meer in het bijzonder het 25-meterbad. 
Voor Sportpark Wilhelmina zijn geen maatregelen nodig, anders dan de maatregelen die nu 
reeds voorgenomen zijn en in procedure zijn gebracht. 
 
7.3.7. Financieel 
Deze ontwikkeling is financieel haalbaar, maar het financiële eindresultaat zal slechts binnen 
de gestelde uitgangspunten blijven indien het cultureel centrum niet opnieuw wordt 
gerealiseerd. Er resulteert een positief saldo – dat wil zeggen: er blijft budget over – van naar 
schatting rond € 172.000,-. Eventueel zou woningbouw achterwege kunnen blijven om een 
trapveldje voor de buurt (a la Johan Cruijff-Court) te creëren. Indien het cultureel centrum wel 
zou moeten worden gerealiseerd, waardoor geen ruimte voor woningbouw resteert, ontstaat 
ten opzichte van de beschikbare financiële kaders onvermijdelijk een negatief eindresultaat 
(naar schatting rond – € 210.000,-). Dit is dus niet acceptabel. 
 
Debet aan het relatief lage eindresultaat is het feit dat de investeringen relatief hoog zullen zijn 
(sloop Rijnkom; nieuwbouw sporthal en 25-meterbad) terwijl de mogelijkheden van het 
genereren van opbrengsten beperkt zijn: weinig beschikbare ruimte voor woningbouw; weinig 
of geen ruimte voor overige commerciële voorzieningen. 
 
Ook hier zal een aantal op geld waardeerbare beslissingen moeten worden genomen: 
 
• concentratie van ontwikkeling en realisatie: bouwkostenvoordelen; 
• concentratie van eigendom (erfpacht), beheer en exploitatie: voordelen door besparingen; 
• geen herontwikkeling cultureel centrum; wellicht is een multifunctionele aanpak mogelijk, doch dit werkt 
 kostenverhogend, hetgeen de haalbaarheid onder druk zet; 
• herontwikkeling met woningbouw op een resterende strook grond van 3B4 (oude locatie Rijnkom); gezien de 
 ligging is slechts een eenvoudige ontwikkeling mogelijk, die zal aansluiten bij sociale woningbouw conform 
 de uitgangsverdeling en overigens met eenvoudige geschakelde of rijwoningen; 
• beperkte uitgifte voor overige voorzieningen: o horeca; o buitenschoolse opvang; 
• (gedeeltelijke) afboeking boekwaarden huidige Rijnkom op algemene middelen. Overige factoren die een 
 positieve uitwerking zouden moeten krijgen, maar waarvan de uitkomsten niet met zekerheid te bepalen 
 zijn (waarschijnlijk minder zeker dan bij volledige clustering door lager niveau en beperkingen): 
• verhogen bezettingsgraad sporthal; 
• bereidheid tot inspanningen op financieel en ander gebied door exploitant, meer in het bijzonder ESG; 
• algemene kostenbesparingen; 
 subsidies van derden, bij voorbeeld provincie Gelderland. 
 
De bestuursbeslissingen die op geld waardeerbaar zijn, gaan minder ver dan bij volledige 
clustering. Met name omtrent woningbouw is de beslissing aangaande aantallen en categorieën 
minder ingrijpend. 
 
7.3.8. Juridisch 
Aan de huidige situatie omtrent overeenkomsten wordt geen noemenswaardige inbreuk 
gedaan. De nu aanwezige partijen (met uitzondering van de tennishal en cultureel centrum) 
blijven op locatie. Hierdoor is er geen problematiek te verwachten. Er kan wel een verbetering 
worden bereikt in de huidige overeenkomst met de zwembadexploitant. 
 
Ten aanzien van het bestemmingsplan geldt dat de huidige bestemming de herontwikkeling 
niet toestaat. Er zal dus een bestemmingsplanwijziging moeten komen conform artikel 19.2 
WRO. Naar verwachting zal voor dit deel van het scenario er bij de omwonenden weerstand 
Ontstaan. 
 
7.3.9. Organisatie 
De organisatie wordt gescheiden neergezet. Op de locatie 3B4 zal het zwaartepunt komen te 
liggen bij de beheerder / exploitant. Op Sportpark Wilhelmina kan meer accent bij een door 
verenigingen bestuurde beheerstichting worden gelegd. 
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De haalbare opzet lijkt in grote lijnen op de 
organisatieopzet die bij een volledige clustering op 
Sportpark Wilhelmina mogelijk is. Wel dient bedacht te 
worden dat een fysieke scheiding 
bestaat tussen de locaties. De synergie in de 
organisatie, die kan bijdragen aan de kwaliteit 
van sport, is daardoor minder aanwezig. Zo zal ook 
het instellen van een gebruikersraad, 
waarin uiteindelijk alle sportbelangen bij elkaar komen, 
in deze opzet niet licht tot stand kunnen komen. 
 
7.3.10. Conclusie 
Vanuit een oogpunt van sport is sprake van een 
suboptimale variant. Met name de interactie 
tussen binnen en buitensport is niet mogelijk. Met 
name voor de korfbalvereniging DKOD is dit 
een nadeel, omdat deze vereniging het meeste baat 
bij een combinatie van binnen- en 
buitenmogelijkheden heeft. 
 
Het zwembad zal gedeeltelijk worden gerenoveerd en 
gedeeltelijk worden 
vernieuwd/uitgebreid (25 meterbad). Dit zal toch een 
zekere beperking van de kwaliteit 
inhouden. 
 
In financiële zin is sprake van een gunstig resultaat, 
dat te danken is aan het niet volledig 
benutten van het beschikbare budget. Maar door de 
suboptimale situatie en de gedeeltelijke 
handhaving wordt geen optimale efficiëntieverhouding 
bereikt tussen de financiële bijdragen 
van de gemeente enerzijds en de geboden kwaliteit 
anderzijds. 
 
Op maatschappelijk en verkeerskundig terrein zijn 
geen problemen te verwachten. Mochten er 
problemen rijzen, dan zijn deze in elk geval op te 
lossen. 
 
De organisatie kan niet volledig geïntegreerd worden. 
De beide locaties zullen gescheiden 
blijven opereren. 

'Sport blijft in dorp Renkum' 
dinsdag 12 februari 2008  
 
OOSTERBEEK - De meeste Renkumse politieke 
partijen willen geen clustering van Renkumse 
sportaccommodaties op het Wilhelmina Sportpark in 
Heelsum. De fracties willen dat Renkum zelf 
sportvoorzieningen blijft behouden. 
 
door Bert Oostrik 
 
Tijdens de raadscommissie Inwoners maandagavond, 
overigens met een opvallend matige publieke 
belangstelling, bleek dat alleen de fractie van 
GemeenteBelangen voorstander is van een dergelijke 
clustering. Er moet in Renkum in het 3b/4 gebied een 

sporthal en een 25 meter wedstrijdzwembad aanwezig 
zijn, zo spraken de diverse fracties zich uit. Bovendien 
moet er voor worden gezorgd dat er een ruimte blijft 
voor cultuur in Renkum. De fracties waren van mening 
dat in alle uitgevoerde onderzoeken te weinig rekening 
was gehouden met de maatschappelijke gevolgen van 
een verhuizing naar Heelsum. Zo was niet duidelijk 
waar de diverse Renkumse verenigingen in zo'n 
verhuisscenario een plaats zouden krijgen.  
 
Van het CDA was al langer bekend dat zij geen 
voorstander is van clustering. Dat baseert de fractie 
ten dele ook op een eerder gehouden eigen enquête 
onder bewoners. VVD-woordvoerder Marjolein Pols 
was de eerste in rij van de andere partijen die in grote 
lijnen de algemene wensen verwoordde: geen 
clustering op het Wilhelmina Sportpark, sloop van de 

Artikel overgenomen van de website van Hoog & Laag, 12 februari 2008 
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Rijnkom, bij Aquarijn dient een 25 meterbad te worden 
gebouwd en er moet een nieuwe multifunctionele 
sporthal naast het zwembad komen, die ook geschikt 
is voor culturele activiteiten. Ook wees zij op het 
financiële aspect. Clustering van voorzieningen 
betekent een jaarlijkse extra druk op de gemeentelijke 
begroting van meer dan zes ton. ,,Niet acceptabel", 
meende zij. GroenLinks-woordvoerder Charley Erkens 
stelde dat er ,,ondanks alle onderzoeken geen 
duidelijk scenario en financieel overzicht" op tafel was 
gekomen. 
 
De meeste fracties zagen nog een andere lacune in 
de onderzoeken. Er werd alleen maar vanuit de 
sporthoek geredeneerd. ,,Er is gedacht vanuit perfecte 
moderne sportvoorzieningen. Maar sport en bewoners 
willen dicht bij elkaar zitten", meende D66-voorman 
Pieter Minderhoud. 
 
'Sport veilig stellen' 
Fractievoorzitter Bert Harberink van 
GemeenteBelangen tilde zwaarder aan de 
onderzoeksresultaten: ,,Alle rapporten wijzen op één 
ding: als je de sport voor de komende twintig jaar 

veilig wilt stellen, dan moet je clusteren."  
Het mocht niet baten. Zelfs de PvdA, die eerder nog 
welwillend stond tegenover een verhuizing was nu 
tegen. Ook vanwege het geringe draagvlak meldde 
woordvoerder Gijs Beekhuizen dat ,,uitplaatsing niet 
goed is. Jammer, maar helaas." 
 
Wethouder Nico Peek, evenals de rest van het college 
voorstander van clustering, toonde zich verrassend 
gelaten over de uitkomst van de discussie en deed 
geen poging om de fracties van het tegendeel te 
overtuigen: ,,Ik had al rekening gehouden met de 
reacties van de commissie. Ik kan goed leven met het 
alternatief dat u aanbiedt." 
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Rokjes/Inloopshirts.  
Heb je een nieuw rokje nodig? Ga niet meteen naar de winkel, want ik heb diverse rokjes op 
voorraad!!! (ook tweede hands) 
 
Ik heb verschillende modellen (met en zonder binnenbroekje). Ze zijn goedkoper dan in de 
winkel en je steunt DKOD er mee!! 
 
Verder kan je bij inloopshirts bestellen met je eigen naam op de rug. 
 
Voor informatie kun je mailen naar:marielle1968@planet.nl  
of bellen naar:  026 -  443 97 40 
 
Groeten Marielle (moeder Maud en Diede) 

Hieronder het ingezonden stuk van Rene vd Meij dat we 
ook op de website van DKOD hebben geplaatst: 
 
Ik ben Rene vd Meij en ben vader van een korfbal dochter. 
Ik heb navigatie bestanden gemaakt voor in diversen 
navigatie systemen zoals bv TomTom, alle clubs die 
aangesloten zijn bij de KNKV staan erin dus ook uw club. 
Met deze bestanden is het nu makkelijk om via je 
navigatiesysteem naar een club of sporthal te navigeren, 
geen adres meer intikken maar via een plaats naar de club 
zoeken en daarna rijden maar, u hoeft alleen de navigatie 
instructies nog maar op te volgen. 
 
Ik heb de adressen verkregen via de KNKV site en alle 
clubsites, dus zijn actueel. Ik vraag er absoluut geen geld 
voor, mijn genoegdoening haal ik uit de reactie van de 
mensen. 
 
LINK: http://korfbalverenigingen.googlepages.com 

 Voorjaarsbingo op vrijdag 4 april 2008  
 

De deur gaat open vanaf 19.30 uur, aanvang eerste ronde om 20.00 uur  
(einde ongeveer rond 21.30 uur). 

We spelen 4 rondjes met minimaal 4 prijzen per ronde + een verloting.  
Kosten zijn 5,- EUR  voor 4 rondjes + kopje thee/koffie 

 
Lootjes voor de extra verloting 2 voor 0,50 EUR , 5 voor 1,- EUR  

en 12 voor 2,- EUR 
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Erik Hoogteijling        03-03 
Mirella Westerhuis      03-03 
Michelle van Dijk       08-03 
Daphne Leertouwer     09-03 
Maarten van Hees      12-03 
Nory Schouten             14-03 
Bart Crum                   14-03 
Hans Jansen                17-03 
Robbie Beekhuizen      19-03 
Jan Wrekenhorst   23-03 
Ilene Cleveringa           26-03 
Christiaan Uijlenbroek 28-03 
Martijn Landman        30-03 

 
De ledenadministratie dient rechtstreeks benaderd te worden bij: 
 
 - opgave van leden 
 - bedanken van leden 
 - opgave van donateurs 
 - zaken betreffende de contributiebetaling 
 
De contributieregeling vanaf 01-07-2007 voor DKOD is als volgt: 
 
Senioren   (19 jaar en ouder)    € 19,00 p/p p/mnd  
Junioren   (16 jaar en ouder)    € 13,50 p/p p/mnd 
Aspiranten  (12 jaar en ouder)    € 10,00 p/p p/mnd 
Pupillen  (  6 jaar en ouder)    €   8,00 p/p p/mnd 
Welpen  (jonger dan 6 jaar)    €   5.50 p/p p/mnd 
Midweekers (hele seizoen midweekcompetitie)   € 14.50 p/p p/mnd 
Overige leden (niet spelend e.d.)    €   5,00 p/p p/mnd 
 
Bedanken als lid van DKOD tijdens het verenigingsjaar (1 juli tot en met 30 juni) houdt 
toch de verplichting van betaling van de gehele jaarcontributie in, omdat DKOD op haar 
beurt ook de gehele bondscontributie voor die periode dient te betalen. 
 
Bankrekening   35.50.75.997 t.n.v. D.K.O.D. te Renkum 
 
Voor inlichtingen over contributiebetaling kunt u terecht bij de ledenadministrateur: 
J. van Huenen, Th. de Bockweg 44, 6871 EJ RENKUM, Tel + Fax 0317 – 312944 
e-mail: jvhuenen@planet.nl 

Jeanette Mekke   02-04 
Maria Polman  03-04 
Derkjan Hooijer   05-04 
Peter Middelkoop   06-04 
Estera Zwiesereijn     06-04 
Fea Boelens            10-04 
Tom van Haaren      12-04 
Richard de Vries  14-04 
Joanne Zwiesereijn  16-04 
Chris Bouwmans    17-04 
Mathijs van Drueten   17-04 
Eva van den Berg   19-04 
Wilco Goossens     24-04 
Manon Jansen     24-04 
Sanne Soplanit    24-04 
Daan van Beek   28-04 
Annie van Grasstek   29-04 
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ADVERTENTIES,  
COVER !!! 
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ACHTERKANT 


